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Fő célkitűzések továbbra is:  
A technikatörténeti kutatásunk eredményeinek bemutatása, megismertetése és 
népszerűsítése.  
A magyar híradástechnika történetének ápolása és ismeretterjesztése.  
A híradástechnikai magángyűjtemények és muzeális tárgyak bemutatása.  
 
A tervezett programjaink személyes részvételre épülnek, de a szakosztályi 
gyűléseinket a pandémia miatt nem tudjuk pontosan előre tervezni. A szokásos 
februári, májusi, augusztusi és novemberi hónapokban történő összejövetelt csak 
a vírushelyzeti szabályok figyelembevételével tudjuk megtartani. 
 
Tervezett vállalásaink; előadások, rendezvények:  
A 2022-es évben szakmai rendezvényeink között szerepel egy tagtársunk által 
fenntartott szakgyűjtemény, magánmúzeum megtekintése, Balmazújvárosban.  

 

 
 
Házigazda: Csige József. Szervező: Benda Károly  
 
Budapesten, a Távírómúzeum ismételt meglátogatása. Esetleg itt egy 
rendezvényen részvétel.  

 
Házigazda és szervező: Sáfár József  
 



Hima Ernő előadása  A Puskásban képesítőztem-címmel. 

 
Szervezők: Hima Ernő és Benda Károly 
 

A pontos időpontokat és a látogatási információkat, előzetesen, 14 nappal 
korábban, elektronikus levélben közöljük.  

 
Egyebek:  
Mivel a munkaterv létrehozásának idején a COVID-19 pandémiát és a hozzá 
kapcsolódó később bekövetkező állami szabályzókat a munkatervünk 
tekintetében nem ismerjük, ezért a munkaterv pontos időpontokat nem 
tartalmaz. A jelenleg érvényben lévő rendkívüli jogrendből eredően, rajtunk 
kívülálló okok miatt az események megrendezése akár meg is meghiúsulhat.  
 
Az előzőek és a jelenlegi bizonytalanságok miatt szakosztályunk 2022 évben, a 
HTE szakmai közösségek tevékenységeinek 2022. évi támogatására 
meghirdetett pályázaton nem vesz részt.  
 
Szakosztályunk és tagjai a kezdetektől fogva az online térben, többek között 
jelen vagyunk; a HTE web oldalán, a Facebok és Youtube csatornákon is.  
 
Tervezzük még a taglétszám bővítését, fiatal gyűjtők bevonását a szakosztály 
életébe. 
 
 
 

Benda Károly 


